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To: @minvws.nl; @minbzk.nl]
Cc: EEE @minvws.nl]; @minvws.nl]
From: )
Sent: Fri 3/20/2020 7:02:52 PM

Subject: RE: vervolg consortium

Received: Fri 3/20/2020 7:02:52 PM

Ja, loopt vial RE hij schakelt waar nodig met mij

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IESE @minvws.nl>

Datum: vrijdag 20 mrt. 2020 7:51 PM

J @minvws.nl>

@minvws.nl>) < 5.1.2e

Nog een nabrander: zijn jullie morgenmiddag bereikbaar om te besluiten over evt. aanwijzing?

Verzonden: vrijdag 20 maart 2020 19:50

Aan: 5.1.2e < 5.1.2e @minbzk.nl>; 5.1.2e ) <BEAEEEEIN @ minvws.nl>

CC; 5.1.2e ) SEER @ minvws.nl>; 5.1.2e ) <BEAN @minvws.nl>

Onderwerp: RE: vervolg consortium

Beste 5.1.2e

Een korte update:

Contact met van AMC gehad.
- De grootstee druk is er vanaf. Ze gaan in gesprek met 3M om te regelen en de aanwijzing hebben ze daar niet voor nodig.

De aanwijzing hebben ze dus vanavond niet nodig.
- Ze komen morgen tussen 10-14u samen om beide brieven te bespreken. Ze geven aan wanneer wij in actie moeten komen

om in ieder geval de aanwijzingsbrief zo snel mogelijk uit te stu ren JRERE of dat een mogelijke uitkomst kan zijn dat de

aanwijzingsbrief niet nodig is. Ze proberen ons tussen 12-13 aan te geven wat ze van ons nodig hebben.

- We hebben JZ, Landsadvocaat, FEZ en BCG aangegeven dat ze vanavond niet nodig zijn. En dat we morgen weer graag van

hun diensten gebruiken willen maken. Doen ze uiteraard graag :)

Contact gehad met [J EEEIv= Directie Zorgverzekeringen.
-  Verzekeraars hebben aangegeven dat ze ruimhartig om gaan met extra kosten voor de ziekenhuizen als gevolg van

Corona. Ziekenhuis hoeven dus niet (nog een keer) gecompeseerd worden voor de tijdelijke hoge prijzen.

Landelijke lijn inkoop
- Consortium wees in de gesprekken dat ze iets nodig als de “officiele landelijk lijn inkoop en de verdeling

beschermingsmiddelen. Bijgevoegd vinden jullie de richtlijn en weten jullie ook wat we ongeveer zouden kunnen

verwachten van het consortium. BESmoet de eventuele aanwijzing nog besproken worden met

Groet en tot morgen,



100968

van: JE minbzin>
Verzonden: vrijdag 20 maart 2020 19:08

2minvws.ni>;[EGE BEEN ninvws >

CC: A 1. @minvws.nl>

Onderwerp: RE: vervolg consortium

hg
En ik zal met contact opnemen.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEEE) ERED ninvvs n>Datum: vrijdag 20 mrt. 2020 6:25 PM

Onderwerp: RE: vervolg consortium

En vergeet helemaal te zeggen: heb tegen EXIER] 9ezead dat jij vanaf nu contact met hem hebt ERE] Dus daar ben ik nu

tussenuit.

+3

van:[CEE
Verzonden: vrijdag 20 maart 2020 18:22

Aan: 512 ) JEEKETI@ minvws.ni>; JESEl© minbzk.ni>
CC: 5.1.2e ) BERLE @ minvws.nl>

Onderwerp: vervolg consortium

5.1.2e

Heb net [JEXIZll van BCG nog even gesproken in het kader van de overdracht.

Ik heb met hem besproken dat hij een offerte stuurt voor een symbolisch bedrag.

Hij kijkt graag met ons mee op de brieven.

Hij had twee aandachtspunten/zorgen:

1. Wordt er wel genoeg ingekocht door de het consortium? In Italie ziet BCG dat er grote volumes van allerlei andere

producten worden ingekocht. Zaak om snel op te schakelen. Daar zullen we inkopers vooruitziend toe moeten bewegen.
We moeten beter zich krijgen op wat we - vooruitziend - nodig hebben.

2. Hoe koppel je de verdeling van schaarste door ROAZ zodanig aan het consortium dat echt de spullen op de juiste plek
komen? Is ROAZ nu in staat de schaarste te verdelen?

We bespraken dat het goed zou zijn als er een vooruitgeschoven post van VWS en BCG in Leusden zou zitten in verband met

vraag 1 en om oog te houden op de mandaten. We zouden in reactie brief bijvoorbeeld mee kunnen nemen dat we er als

vooruitgeschoven post willen zitten.

Denk ook dat het zaak is dat we een communicatie adviseur aan dit project verbinden.

Groet,


